
AK-möte  

Datum: 2018-08-26 

Medverkande:  Rainer Bladh, Mathias Kangas, Richard Larsson, Jens Wissting 

Fastställa tävlingsprogrammet 2018/19 
V3, 19-20/1 LVC kval 1 + USM kval 1 (DM)        TIK                Tärnaby 
V4, 26-27/1 LVC kval 2 U14/U12                      UHSK             Bygdsiljum 
V5, 3/2 SG Nalovardo U14/U12 (DM)                UHSK             Nalovardo 
V6, 9-10/2 LVC kval 3 U14/U12                         AKS               Klutmark 
V9 3/3 USM kval 4 DH + SG Nalovardo (DM)    AKV              Nalovardo 
V10, 9-10/3 LVC kval 4 samt Regionsfinal U12  LIF                Lycksele 

Blankett för de som anordnar tävlingar: 

Länk till blanketterna: http://vasterbotten.skidor.com/Grenar/Alpint/Blanketter/ 

Före tävling: 

Att redovisa och ange sanktionsavgifter för sökta alpina tävlingar i Västerbotten, ”Sanktioneringsavgift 
med tävlingsförslag.xls” 

Efter tävling: 

Beskrivning finns i dokumentet vad som skall utföras, Tävlingsavgifter apina.xls 

 

Barmarksläger 
Tre läger under hösten 
31/8-2/9 gemensamt alpint, längd och freeski i Vännäs 
29-30/9 alpint U12 i Vännäs 
5-7/10 alpint U14-U16 i Arvidsjaur 
 
Snöläger 
Förslag till datum och plats(er) fördes dialog kring. Olika gemensamma boendeformer undersöks i 
Tärnaby av Mathias och Rainer. 
 
VSF årsmöte - Information 
Lycksele 7 oktober 
Sparbanksstiftelsens stipendium, kandidater tas fram från klubbarna. Rainer skickar ut information till 
AK-medlemsklubbarna. 
 
Fastställa kandidat ny ordförande Svenska Skidförbundet från AK 
Förslaget från AK är Jonas Bauer som har varit vd för Vasaloppet och tävlat på toppnivå i längd. Han 
är dessutom en engagerad alpinförälder och destinationschef för Skistar i Sälen. Han har skapat 
dagens enormt framgångsrika Vasalopp och är en bra kandidat som inte är kontroversiell för någon 
gren. Torbjörn på VSF rekommenderas att ta kontakt med Norrbottens SF för att kontrollera om något 
alternativ finns i Norrbotten. 

Övriga punkter 
Möjlighet att finna fler tävlingsmöjligheter samt träningssammankomster inom distriktet. Ärendet 
tas med till nästa års förberedelser. Finns utrymme för ren DM-helg? 

Sekreterare: Jens Wissting 

Granskare: Rainer Bladh 


